

## 110 學年度大學部畢業專題研究執行規則 (一)

### 2021/2022 CSIE Project Exhibition (I) – Rules and Regulations

#### 1. 成績核算：

##### Grading

畢業專題 (一) 由指導教授評定通過與否。

The Undergraduate Project (I) is to be graded by the Project Advisory Professor (hereinafter referred to as the Project Advisor).

#### 2. 分組名單及報告繳交：

##### Submission of Group List and Report

(1). **各組 2~4 人為原則**，必須在 **110/10/15 (五)** 前繳分組名單至系辦。

**Each group can have 2 to 4 members (max.)** and must submit the group list to the department office before **October 15<sup>th</sup> (Friday), 2021**.

(2). 專題 (一) **111/01/07 前 (五)**，繳交專題執行期中報告書一份 (格式與頁數不拘)，做為指導教授評分之依據。

A copy of the midterm report of the Undergraduate Project (I) must be submitted before **January 7<sup>th</sup> (Friday), 2022** for the Project Advisor to grade upon (no specifications required on format and number of pages).

(3). 報告請自行繳交給指導教授，毋須繳交至系辦。

The aforementioned report is to be submitted directly to the Project Advisor by each group.